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PROTOKOŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  21 lutego  2022  r.

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się  w

dniu  21 lutego  2022  r. w zdalnym  trybie  obradowania,  udział  wzięli  członkowie  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego;  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  oraz  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony,  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta

Nowotomyski  -  Andrzej  Wilkoński,  Wicestarosta  - Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Skarbnik

Powiatu  -  Barbara  Golon.

Lista  obecności  członków  Komisji  stanowi  załącznik  nr 1  do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej  - Jacek  Pieprzyk,  który  powitał  wszystkich  obecnych.

Przewodniczący  poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z

materiałami  na tablety  i przeszedł  do  punktu  1. porządku  obrad.

1.  Informacja  z rea1izacji  zamierzeń  inwestycyjno  -  remontowych  w  roku  2021.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?

Radny  Ireneusz  Kozecki  nawiązał  do informacji  dotyczącej  remontu  Zespołu  Szkół  nr  1

w Nowym  Tomyślu,  w której  wystąpiło  nazwisko  pana  Pawła  Litwinowicza  sprawującego

nadzór  autorski  nad projektem.  Radny  zapytał,  czy Zarząd  skorzystał  przy  realizacji  tego

przedsięwzięcia  z projektu  opracowanego  w kadencji  2014  -  2018,  przygotowanego  przez

pana  Pawła  Litwinowicza?

Starosta  odpowiedział,  że jest  to nowy  wniosek,  jeżeli  chodzi  o modernizację  i

przebudowę  obiektu  warsztatowego.  Jest to zupełnie  inna koncepcja.  Projekt,  który  był

przygotowany  w poprzedniej  kadencji  dotyczył  zadań  termomodernizacyjnych.  Poza  tym,  pan

Litwinowicz  pracuje  nad dokumentacją  projektową  dotyczącą  przygotowania  wniosku  na



termomodernizację  obiektów  Zespołu  Szkół  nr I  w pozostałej  części,  poza  warsztatami.  Pewne
elementy  z poprzedniego  projektu  będą  prawdopodobnie  wykorzystane.

Informacje  z realizacji  zamierzeń  inwestycyjno  - remontowych  stanowią  załącznik  nr 2 do
protokołu.

2. Aktualna  sytuacja  finansowa  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej
imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przekazanego  materiału  są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie
zgłosił.

Materiał  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

3. Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za 2021
rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.
Przewodniczący  dodał,  że jest  pod dużym  wrażeniem  działalności  Centrum,  które  działa
prężnie  i ma  urozmaiconą  ofertę,  która  trafia  do  wielu  mieszkańców  Powiatu
Nowotomyskiego,  zarówno  młodszych,  jak  i starszych.

Sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

4. Bezpieczeństwo  na drogach  Powiatu  Nowotomyskiego  - analiza  liczby  zdarzeń  drogowych
(wypadków  i kolizji)  na poszczególnych  drogach  powiatowych  w 2021  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są  jakieś  pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  nawiązał  do  dokumentacji  technicznych  z punktu
pierwszego  porządku  obrad  Komisji,  punktów  1 i 2 - odcinki  Lwówek  i Zębowo,  gdzie
wykonanie  dokumentacji  się  wydłuża,  a termin  realizacji  jest  wpisany  na dzień  30 czerwca
2022  rok.

Starosta  poinformował,  że w ubiegłym  roku  wyłoniono  wykonawcę  w przetargu  na
wykonanie  dokumentacji  projektowej  łącznie  z pozwoleniem  na budowę,  jeżeli  chodzi  o drogę
Zębowo  do granicy  Powiatu.  Termin  do dnia  30 czerwca  jest  terminem  poza który  nie można
wyjść,  jeżeli  chodzi  o wydatki  niewygasające.  Starosta  dodał,  że jakiś  czas temu  poprosił
projektantów,  jeżeli  chodzi  o to  zadanie  i przedstawione  zostały  problemy,  które  według  nich
są i występują  pewne  niejasności  dotyczące  przebiegu  działek.  Firmy  projektowe  biorą  do
realizacji  zadania,  nie sprawdzając  możliwości  terminu  ich wykonania,  stąd  biorą  się  problemy.
Starosta  dodał,  że spotkania  z wszystkimi,  z którymi  są zaległości  będą  się  odbywały.  Odbyło
się także  spotkanie  dotyczące  ścieżek  rowerowych  w Zbąszyniu,  natomiast  jeżeli  chodzi  o
zadanie  główne,  tj. projekt  Opalenica  - Lwówek  to wszystkie  elementy  są  bieżąco  na
realizowane.

Informacja  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

5. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym
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Przewodniczący  zapytał,  czy są  pytania  do sprawozdania  Starosty  z działalności

Zarządu  w okresie  międzysesyjnym?

Radny  Adam  Pilc nawiązał  do posiedzenia  z dnia Il  lutego,  punktu  dotyczącego

dofinansowania  zakupu  samochodu  dla Straży  Pożarnej  i stwierdził,  że kwota  300.000,00  zł
jest  to  znacząca  kwota.  Radny  zapytał,  jaki  pojazd  będzie  kupowany  i czemu  ma służyć?

Starosta  odpowiedział,  że w  ubiegłym  roku  zaplanowane  było  wsparcie  kwotą
200.000,00  zł dla  Państwowej  Straży  Pożarnej  na zakup średniego  wozu  bojowego  dla
Komendy  Powiatowej.  To zadanie  nie zostało  zrealizowane  dlatego,  że nie było  takiego  naboru

i kwota  ta przeszła  do nadwyżki.  W tym  roku  Komendant  Powiatowy  zwrócił  się o informację

do Komendanta  Wojewódzkiego,  czy istnieje  możliwość  zakupu  pojazdu,  ale kwota  zwiększyła

się  do 300.000,00  zł, a wartość  pojazdu  wyniesie  około  1 mln  zł. Środki  mają  być przeznaczone

na zakup  średniego  wozu  strażackiego  dla Państwowej  Powiatowej  Straży  Pożarnej  w Nowym
Tomyślu.

b) Sprawozdanie  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku
Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  do sprawozdania?  Pytań  nie było.

c) Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez

Powiat  Nowotomyski  za 2021  rok

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  do sprawozdania?  Pytań  nie było.

d) Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  za rok
2021

Przewodniczący  poinformował,  że sprawozdanie  było  już  wcześniej  w porządku  obrad

nie było  żadnych  pytań.  Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  punktu.

e)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i
Porządku  w 2021  roku

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  do sprawozdania?  Pytań  nie było.

f)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  źe w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z
realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr I  w Zbąszyniu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.
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Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź uwagi  do projektu  uchwały?  Nikt  się nie
zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022.
Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota
Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz
Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisje  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  ww.  projekt  uchwały.

g) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  przedmiotowy  projekt  uchwały.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź uwagi  do projektu  uchwały?  Nikt  się nie
zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu
Nowotomyskiego  na lata 2022  -  2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota
Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz
Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisje  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  ww.  projekt  uchwały.

h) Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodniczącego
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w
Specjalnym  Ośrodku  Szkolno  -  Wychowawczym  w Zbąszyniu

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Nikt  się nie
zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:
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Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Specjalnym  Ośrodku  Szkolno

-  Wychowawczym  w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisje  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  ww.  projekt  uchwały.

6. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  jakieś  wnioski  lub  opinie?  Nikt  się nie  zgłosił.

7. Sprawy  rÓżne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  z członków  komisji  chce  zabrać  głos.  Nikt

się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej

/-/  jacek  Pieprzyk

l

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  - Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i R...  Strona  l z 1

Rada  Powiatu  Nowotomyskjego  - Komisja

Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnictwa,

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja

Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Posiedzenie  w dniu  2'1 lutego  2022

08:03

Brambor  Marcin  (obecny)

Chłopek  Dariusz  (obecny)

Drąg  Konrad  (obecny)

Frąckowiak  Adam  (nieobecny)

Galas  Maria  (obecny)

Kaczmarek  Dorota  (obecny)

Kamyszek  Sylwester  (obecny)

Kąkolewski  Patryk  (obecny)

Kozecki  Ireneusz  (obecny)

Markowski  Zbigniew  (obecny)

Napierała  Władysław  (obecny)

Pacholak  Krzysztof  (obecny)

Pieprzyk  Jacek  (obecny)

Pigla  Edwin  (nieobecny)

Pilc  Adam  (obecny)

Szczechowicz  Tomasz  (obecny)

Wichtowski  Marek  (obecny)

Wilkoński  Andrzej  (obecny)

ll,
08:03

Frąckowiak  Adam  (obecny)

Pigla  Edwin  (obecny)

http://api.esesja.pl/v10/obecnoscsesja.asp?id=167762&v=6.0.5.O&ukod=97febO33&...  2022-03-18


